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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 17. října 2011 

Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, MgA. Blanka 
Chládková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, Mgr. Petra Riou,  
MgA. Tereza Čechová, BcA. Kristýna Vávrová 

Omluven: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D. 
 
I. Chod fakulty: 
 KD rozhodlo, že na pondělí 21. října 2011 od 9.00 hod. svolává jednání vedoucích 

ateliérů či pověřených zástupců v souvislosti s přípravou reakreditace; 
 tajemník fakulty seznámil členy kolegia s informacemi, které zazněly minulý týden 

na Kolegiu rektora: 
 aktuální informace o přípravě věcného záměru zákona o VŠ; 
 příprava konsorcia VŠ a z toho plynoucí snaha o sdílení kapacit (na JAMU to 

bude znamenat větší propojenost a spolupráci fakult); 
 informace o novém programu reprodukce na léta 2011 - 2016; 
 od dnešního dne nastupuje na rektorát pracovník, který bude mít ve své 

kompetenci kompletní oblast PR aktivit JAMU (Luboš Mareček); 
 v koordinaci s projektovou kanceláří JAMU je třeba konzultovat a zvážit 

přípravu projektů ESF (pro oblast VaV a na „postdoktorandy“); 
 VŘ na nájemce restauračních provozů v DnO vyhrála firma „Krmítko“; 
 oznámení prorektora Fajnora o chybě, která způsobila, že do RIV se 

nedostaly některé ze zásadních aktivit DIFA za rok 2010 (především 
publikace, které vznikly v rámci realizace projektu GA ČR prof. Kovalčuka); 

 tajemník informoval o zasedání Akademického senátu DIFA JAMU, které proběhlo 
11. října 2011 a další se uskuteční dne 15. listopadu 2011 od 17.00 hod. (místn. 106), 
kde bude pokračovat rozprava senátorů s děkanem a tajemníkem fakulty o aktuálních 
otázkách a aktivitách na DIFA; 

 KD dále diskutovalo současnou situaci příspěvkových organizací ve městě Brně (s 
důrazem na divadla), která je vzhledem k plánovaným dvacetiprocentním škrtům pro 
tyto organizace velice tíživá a složitá; kolegium vzalo na vědomí aktivitu studentů, 
která je šířena pod názvem „Proklamace studentů JAMU“; KD bylo tajemníkem 
informováno o protestním pochodu, který se uskuteční ve středu 19/10 od 13.00 hod. a 
jehož cílem a snahou je „zabránit likvidaci souboru Janáčkovy opery v Brně“. 

  
II. Zahraniční oddělení: 
 KD schvaluje mimořádné zahraniční stipendium ve výši 18.000,- Kč MgA. Lucii 

Repašské (II. roč. DSP, režijní tvorba) v souvislosti s její účastí na mezinárodní 
vědecko-výzkumné konferenci „SHARE“ v Helsinkách (Finsko); 

 KD schválilo mimořádná zahraniční stipendia následujícím studentům v návaznosti 
na jejich účast na mezinárodním divadelním festivalu „FIST07“ v Bělehradu 
(Srbsko); termín pobytu: 9. – 14. l1. 2011; stipendium ve výši 2.000,- Kč/student: 

 Lucie Končoková (IV. roč. mag., ČH);  
 Grigorij Tolkačev (II. roč. bak., JT); 
 Anna Solilová (II. roč. nav. mag., S); 
 Dagmar Radová (II. roč. nav. mag., D); 
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 KD dále schválilo stipendium ve výši 6.500,- Kč Barboře Herčíkové (I. roč. nav. 
mag., ČR) a Michaele Šebestové ve výši  12.000,- Kč (II. roč. bak., DM); na příštím 
jednání KD bude vybrán pedagog, který se studenty do Bělehradu pojede a který 
zastoupí Břetislava Rychlíka, jenž se festivalu zúčastnit nemůže; 

 z důvodů velké pracovní vytíženosti se prof. PhDr. S. Macková, prof. PhDr. J. 
Kovalčuk a prof. Mgr. Zavarský nemohou zúčastnit vědecko-výzkumné konference 
„SHARE“ pořádané ELIA v Helsinkách (Finsko); místo nich KD odsouhlasilo účast 
MgA. Marka Hlavici, Ph.D. (termín pobytu 3. – 6. listopadu 2011). 

 
III. Studijní oddělení: 
 Lukáš Jedlička (II. roč. MH) – žádost o opakování ročníku ze zdravotních důvodů; 

přiložená vyjádření vedoucí ateliéru a pedagožek vyznívají ve smyslu, že 
nedoporučují žádosti vyhovět; student byl kontaktován za účelem dodání lékařských 
potvrzení; KD vyjádření k žádosti odkládá na své další zasedání; 

 Matyáš Dlab (II. roč. bak., D) – žádost o vymazání 2 předmětů osobní specializace = 
schváleno; žádost o udělení výjimky spočívající v přesunu předmětu základu oboru 
do vyššího ročníku (v minulém roce již jeden předmět překládal a příslušná Směrnice 
děkana povoluje přesun jen jednoho předmětu v rámci bc. studia); KD zastává názor, 
že povolení přesunu předmětu nelze udělit; student může požádat o ISP, spočívající 
v rozložení ročníku a poté, co podmínky pro udělení klasifikace získá, může požádat 
o sloučení studia dvou po sobě následujících ročníků současně; 

 Pavel Hýža (II. roč. bak., DV) – žádost o rozložení ročníku do dvou akademických let 
2010/11 a 2011/12; KD schvaluje; 

 Studium bylo k 1. 10. 2011 ukončeno těmto studentům: 
 Adam Černoch (JT) - nesplnění studijních povinností; 
 Iveta Ryšavá (ATD) - nesplnění studijních povinností; 
 Kateřina Horáková (DM) - nesplnění studijních povinností;  
 Kristina Povodová (DV) - nesplnění studijních povinností; 
 Petr Gazdík (DM) - nesplnění studijních povinností; 
 Tadeáš Plch (DV) - nesplnění studijních povinností; 
 Tomáš Kozlík (ATD) - nesplnění studijních povinností; 
 Veronika Boxanová (DM) -  nesplnění studijních povinností; 
 Marta Stosio (D) - nezapsání se ke SZZ, nevykonání SZZ, a to vše bez řádné 

omluvy; 
 Michal Ridzoň (D) - nezapsání se k SZZ, nevykonání SZZ, a to vše bez řádné 

omluvy; 
 MgA. Blanka Chládková (DSP) - Oborová rada DSP dospěla k názoru, že 

studium musí být ukončeno vzhledem k délce studia; KD akaceptuje. 
 
III. Různé: 
 KD schválilo mimořádné stipendium ve výši 2.100,- Kč Sabině Machačové (II. roč. 

bak., D) jako příspěvek na náklady spojené s festivalem „Setkání/Stretnutie 2011“; 
 KD schválilo žádost Anny Solilové (II. roč. nav. mag., S) o proplacení nákladů 

spojených s přípravou inscenace „Mrzák Innishmanský“, která v režii doc. I. Krobota 
bude mít v neděli 23/10 bude mít premiéru ve Studiu Marta; částka 3.200,- Kč. 
 

zapsala: MgA. Tereza Čechová             verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


